
Zápisnica z výročnej členskej schôdze konanej 19. 10. 2023 

 

 Dňa 19. 10. 2023 sa konala výročná členská schôdza košickej pobočky Jednoty 

slovenských matematikov a fyzikov s týmto programom:  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Voľba volebnej komisie 

4. Správa o činnosti pobočky  

5. Správa o hospodárení pobočky 

6. Správa revíznej komisie  

7. Voľby do výboru a revíznej komisie 

8. Diskusia / Rôzne 

9. Návrh uznesení  

10. Záver  

 Predseda košickej pobočky Jednoty slovenských matematikov a fyzikov prof. RNDr. 

Jozef Doboš, CSc. poveril otvorením a vedením schôdze tajomníčku RNDr. Eriku Feckovú 

Škrabuľákovú, PhD. Tá privítala prítomných a schôdzu otvorila. Do návrhovej komisie navrhla 

RNDr. Ivanu Katreničovú, PhD. a doc. RNDr. Janu Pócsovú, PhD. V tomto zložení komisia bola 

schválená a pracovala. 

 Správu o činnosti košickej pobočky JSMF za obdobie od 21. 6. 2018 do 19. 10. 2023 

vypracovala a prečítala tajomníčka pobočky. Pritomní ju vzali na vedomie.  

 Hospodár pobočky RNDr. Ľubomír Mucha predniesol referát o hospodárení pobočky za 

uplynulé funkčné obdobie Výboru košickej pobočky Jednoty slovenských matematikov 

a fyzikov. Plénum túto správu vzalo na vedomie s tým, že na návrh RNDr. Štefana Schröttera, 

CSc. bude spolu so Správou o činnosti košickej pobočky JSMF za obdobie od 21. 6. 2018 do 19. 

10. 2023 zaslaná mailom členom košickej pobočky Jednoty slovenských matematikov a fyzikov.  

 Revízorka doc. RNDr. Andrea Feňovčíková, PhD. predniesla správu Revíznej komisie 

košickej pobočky Jednoty slovenských matematikov a fyzikov, ktorej záverom je, že revízna 

komisia nezistila v hospodárskej agende pobočky žiadne nedostatky.  

 Volebná komisia bola zvolená v zložení: RNDr. Ivana Katreničová, PhD., doc. RNDr. 

Jana Pócsová, PhD. a RNDr. Matej Slabý a v tomto zložení i pracovala. Po odvolení a zrátaní 

hlasov RNDr. Matej Slabý oboznámil prítomných s priebehom a s výsledkami volieb: Voľby sa 

konali korešpondenčne, resp. odovzdaním volebného lístka priamo na výročnej členskej schôdzi. 

Všetky doručené či odovzdané volebné lístky boli platné. Do Výboru košickej pobočky Jednoty 

slovenských matematikov a fyzikov kandidovali: doc. RNDr. Ján Buša, CSc., prof. RNDr. Jozef 

Doboš, CSc., RNDr. Erika Fecková Škrabuľáková, PhD., doc. RNDr. Andrea Feňovčíková, 



PhD., doc. RNDr. Jozef Hanč, PhD., prof. RNDr. Tomáš Madaras, PhD., RNDr. Jozef Pócs, 

PhD. a Mgr. Martina Tischlerová. Do Revíznej komisie košickej pobočky Jednoty slovenských 

matematikov a fyzikov kandidovali: Mgr. Petrer Mlynárčik, PhD., RNDr. Ľubomír Mucha a doc. 

Ing. Beáta Stehlíková, PhD. Na hlasovacích lístkoch sa do Výboru košickej pobočky Jednoty 

slovenských matematikov a fyzikov krúžkovalo najviac 7 kandidátov, do Revíznej komisie 

košickej pobočky Jednoty slovenských matematikov a fyzikov najviac 2 kandidáti.   

 Najviac hlasov, 22, získal prof. RNDr. Tomáš Madaras, PhD. nasledovaný prof. RNDr. 

Jozefom Dobošom, CSc. a RNDr. Erikou Feckovou Škrabuľákovou, PhD., ktorí získali zhodne 

po 21 hlasov. Len o hlas menej získala doc. RNDr. Andrea Feňovčíková, PhD. 19 hlasov získal 

doc. RNDr. Ján Buša, CSc. Mgr. Martina Tischlerová získala 17 hlasov. Nakoľko doc. RNDr. 

Jozef Hanč, PhD. a RNDr. Jozef Pócs, PhD.  získali zhodne po 16 hlasov, pričom sa umiestnili 

na 7. až 8. mieste, na spoločný návrh prof. RNDr. Stanislava Jendroľa, DrSc. a RNDr. Eriky 

Feckovej Škrabuľákovej, PhD. členská schôdza odsúhlasila, aby Výbor košickej pobočky JSMF 

v nasledujúcom volebnom období pôsobil v osemčlennom zložení, a tak doň boli zvolení všetci 

kandidáti.  

 Do Revíznej komisie košickej pobočky Jednoty slovenských matematikov a fyzikov boli 

zvolení RNDr. Ľubomír Mucha a Mgr. Petrer Mlynárčik, PhD. Prvý menovaný získal 16 hlasov, 

druhý 15. Náhradníčkou sa stala doc. Ing. Beáta Stehlíková, PhD., ktorá získala 14 hlasov.    

 Členská schôdza uložila členom novozvoleného Výboru košickej pobočky JSMF, aby sa 

na  svojom inicializačnom zasadaní bezprostredne po výročnej členskej schôdzi dohodol na 

obsadení jednotlivých funkcií. Taktiež uložila RNDr. Ľubomírovi Muchovi odovzdať 

hospodársku agendu novému hospodárovi v termíne do konca novembra 2023 a predsedovi, 

hospodárovi a tajomníkovi novozvoleného Výboru košickej pobočky JSMF zariadiť formality 

týkajúce sa disponovania s účtom pobočky do konca roka 2023.   

   

 V rámci 8. bodu sa rozvinula diskusia, v ktorej vystúpili viacerí členovia pobočky. Prof. 

RNDr. Stanislav Jendroľ, DrSc. vystúpil s návrhom osloviť doc. RNDr. Ingrid Semanišinovú, 

PhD. a prostredníctvom nej nadchnúť pre JSMF učiteľov ZŠ a SŠ. Doc. RNDr. Ingrid 

Semanišinová, PhD. sa venuje nielen starostlivosti o učiteľov a talentovaných študentov a je 

organizátorkou  Klubu učiteľov matematiky, ale je aj predsedníčkou Krajskej komisie 

Matematickej olympiády. RNDr. Erika Fecková Škrabuľáková, PhD.  prof. RNDr. Stanislava 

Jendroľa, DrSc. ubezpečila, že sa s ňou už rozprávala. Dohodli sa, že z pozície predsedníčky 

Krajskej komisie Matematickej olympiády bude na rokovania Výboru košickej pobočky Jednoty 

slovenských matematikov a fyzikov prizývaná s hlasom poradným. O kandidovanie za členku 

tohto výboru nemala záujem. Doc. RNDr. Andrea Feňovčíková, PhD. navrhla prizývať nielen 

predsedov FO a MO, ale aj IO. Prof. RNDr. Stanislav Jendroľ, DrSc. konštatoval, že oni majú 

vlastnú SIS. V tomto kontexte RNDr. Ľubomír Mucha podotkol, že oni v rámci FO organizujú 

stretnutia pre SŠ každoročne. RNDr. Ladislav Spišiak uviedol, že ako stredoškolský učiteľ má 

pocit, že jeho kapacita nestačí na viac aktivít. Navrhol, aby pobočka skôr zosumarizovala už 

existujúce aktivity, než vytvárala nové. JSMF sa môže podieľať napr. na udeľovaní ocenení 

v týchto súťažiach. Doc. RNDr. Andrea Feňovčíková, PhD. odpovedala, že na zozname aktivít sa 

už pracuje. Za organizačný výbor Konferencie košických matematikov prezradila, že na 

najbližšej konferencii plánujú učiteľom z radov ZŠ a SŠ odpustiť vložné. Prof. RNDr. Stanislav 



Jendroľ, DrSc. reagoval na RNDr. Ladislava Spišiaka. Zdôraznil, že je lepšie neargumetovať 

slovami „nie, nedá sa“, ale skúsiť začať od seba a ono to pôjde.   

 RNDr. Matej Slabý sa informoval, ako je to s podporou olympiád. RNDr. Erika Fecková 

Škrabuľáková, PhD. mu postúpila informáciu od doc. RNDr. Jozefa Hanča, PhD., podľa ktorej 

štátne dotácie na olympiády boli v poslednom období výrazne zredukované. Na základe toho 

organizátori FO požiadali JSMF o finančnú podporu, ktorá im bola prisľúbená, pokiaľ to 

finančná stránka košickej pobočky Jednoty slovenských matematikov a fyzikov dovolí. RNDr. 

Ladislav Spišiak poznamenal, že študenti riešia olympiádu hladní, resp. konzumujú vlastné 

bagety či iné občerstvenie. RNDr. Ľubomír Mucha oponoval, že peniaze schválené na podporu 

FO nemajú ísť na bagety, ale iné účely. Študenti si do školy nosia vlastnú desiatu. JSMF je 

predsa odborný garant podujatia. Prof. RNDr. Stanislav Jendroľ, DrSc. položil rečnícku otázku, 

či sa má o všetko starať štát, či každý sám o svoju rodinu. Je smutné, že peniaze v štáte sú, ale sú 

rozdistribuované zle a budget je konečný.  

 

 

 

Vypracovala:  RNDr. Erika Fecková Škrabuľáková, PhD.    

 

Overili:  prof. RNDr. Jozef Doboš, CSc.  

 doc. RNDr. Andrea Feňovčíková, PhD. 

 

 

V Košiciach 19. 10. 2023 

 

 


